

Welcome Pets!

We warmly welcome your four-legged best friend and hope that both you and your animal family members have a pleasant and enjoyable experience while staying and shopping here. To help ensure the comfort and enjoyment of all our guests, we kindly request your assistance in following a few simple tips during your visit.

又一城歡迎您帶著小毛孩一同蒞臨，期望所有的家長和毛孩們都能享受悠閒及購物樂趣。為了讓其他客人也有舒適和愉悅體驗，我們需要您的協助留意一些到訪小貼士。

- Pets must be kept in a pet carrier or pet stroller with the cover properly closed.
寵物必須以寵物袋或寵物車承載並將拉鍊或帆蓋扣好。
- Pets are only allowed to enter shops displaying a “Pets Welcome” sticker.
寵物只能進入已貼有「歡迎寵物」標誌之商戶。
- Parents should maintain cleanliness at all times. Pets are not allowed to foul within the mall area.
家長請勿讓寵物於商場範圍內隨處便溺，應保持環境清潔。
- If parents need to take their pets out of the pet carrier or pet stroller for a quick photo or cleaning, they should hold them securely in their arms and make sure that their pets are wearing a muzzle and kept on a leash.
如家長需把寵物從寵物袋或寵物車取出拍照或進行清潔時須手抱寵物及確保寵物已佩帶口罩及繫上牽引繩。
- Parents should not leave their pets unattended. Please ensure pets don't cause nuisance to others.
家長應妥善管束寵物，切勿將寵物單獨留於商場內，避免對其他顧客造成滋擾。



Level G

Taxi 的士 / Private car 私家車


PRIVATE i
PETS
(G-29)

Mid-to-large-size pets** that cannot be carried in a pet carrier or pet stroller and needing to access **Private i Pets** (Shop G-29) must be kept on a leash not longer than 1.5m and are required to wear a muzzle. These pets can only use the designated entrance next to **Private i Pets** to enter the shop.

如需前往 **Private i Pets** (G-29 號舖) 而又未能使用寵物袋或寵物車之中型及大型寵物**，必須繫上不長於1.5米的牽引繩、佩戴口罩及只能使用**Private i Pets**旁之指定商場入口進入店舖。

*Body length 身長 ≥ 40cm or/或 weight 體重 ≥ 20kg

*Excluding guide dogs serving visually impaired persons
為視障人士服務的導盲犬除外

Pets' friendly
tenants
寵物友善商戶



In case of any disputes, Festival Walk (2011) Limited's decision shall be final.

如有任何爭議，又一城 (2011) 有限公司保留一切最終決定權。